



GRAVITY

TOMAS JANUSKA

📍 tomasjanuska.com

An instantaneous state of weightlessness lasts for only a moment, which is why I wanted to capture this, driven by curiosity. I was curious to try and capture a person jumping because whatever you would have planned, whatever the outcome you would have expected, you are simply surprised by the final product.

The jumping people become strangely similar to each other because they are surviving the same real emotions, as if they have returned from their childhood. On the other hand, they are completely different because in each and every one that emotion appears naturally and live, at the same time differently and in different ways. It's like a movement in a moment, or a moment in a movement? You can decide...

Un état d'apesanteur instantanée ne dure qu'un moment. C'est pourquoi, poussé par la curiosité, je voulais le capturer. J'étais curieux de prendre en photo une personne sautant, car quel que soit ce que vous avez prévu, quel que puisse être le résultat auquel vous vous attendiez, vous serez tout simplement surpris par l'image finale.

Les modèles deviennent étrangement semblables les uns aux autres, parce qu'ils revivent de réelles et identiques émotions, comme s'ils étaient retournés en enfance. Ceci dit, ils sont complètement différents parce que chez chacun d'eux l'émotion apparaît naturellement et se vit de différentes manières. C'est un mouvement dans un moment ou peut-être un moment dans un mouvement ? À vous de décider...

















